
KOMISJA KOMUNALNO ROLNA 
i BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

R A D Y GMINY 
Lasowice Wielkie 1 ł r t n , _ 

Protokół nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Komunalno-Rołnej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Gminy Lasowice Wielkie 

z dnia 23 czerwca 2025 r. 
Komisja obradowała w składzie: 

ł. Piotr Kisiel - Przewodniczący 
2. Dariusz Pikor - członek 
3. Gabriela Prochota -członek 
4. Renata Pilot - członek 
5. Marcin Bomba - członek 

6. Adam Młynarczyk - członek 

W posiedzeniu brali udział: 

1. Daniel Gagat -Wójt Gminy 

Tematy posiedzenia: 
1. Ocena stanu technicznego budynków sal wiejskich- wizyta w terenie 
2. Analiza uchwał: 

-Uchwała nr. XVIII/255/2025 Rady Powiatu w Prudniku z dnia 29 maja 2025| r. w 
sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr. 137 (magistrala 
podsudecka), strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego i południowo-
zachodniej Polski. 
-Uchwała nr XV/95/25 Rady Miejskiej Brzegu z dnia 27 marca 2025 r. w sprawie 
przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowych strategicznych dla rozwoju 
województwa opolskiego i południowo-zachodniej Polski. 

3. Analiza raportu o stanie Gminy Lasowice Wielkie za rok 2024. 
4. Sprawy bieżące. 

Adl. Ocena stanu technicznego budynków sal wiejskich- wizyta w terenie 

-Komisja poddała analizie informacje przygotowane przez UG dotyczące stanu technicznego 
sal wiejskich wraz z ponoszonymi kosztami ich utrzymania za lata 2023-24. Analizując 
przedstawione materiały obecny na posiedzeniu Komisji Pan Wójt Gminy Daniel Gagat na 
bieżąco udzielał dodatkowych informacji. W kilku lokalizacjach sale są na etapie remontów 
bądź drobnych prac adaptacyjnych. 

- Sala wiejska w Tułach jest na etapie przygotowania remontu z udziałem dotacji zewnętrznej 
,podobne procedury dotyczą Sali w Ciarce. 

-Mały aneks kuchenny jest słabym punktem Sali w Trzebiszynie. 



- W Sali wiejskiej w Chudobie zlokalizowanej na piętrze budynku remizy OSP w przyszłości 
wskazane jest dobudowanie windy zewnętrznej aby ułatwić korzystanie z obiektu osobom 
niepełnosprawnym. 

-Sala wiejska w Lasowicach Małych wymaga termoizolacji ścian oraz wymiany lamp 
sufitowych. 

-Sala wiejska w Gronowicach jest w trakcie modernizacji. 

-Świetlica wiejska DFK w Wędryni została wydzierżawiona na okres 3 lat dla Przedsiębiorstwa 
Lasy Państwowe -Nadleśnictwo Olesno. 

W wyniku prac Komisji , jej członkowie uznali ,że ogólnie stan techniczny poszczególnych 
obiektów jest zadowalający a trwające bądź planowane zabiegi eksploatacyjne i 
modernizacyjne pozwolą utrzymać ich dobry stan techniczny i możliwość dalszego korzystania 
przez mieszkańców. Ponadto członkowie Komisji zapoznali się z kosztami utrzymania w/w 
obiektów, które sumarycznie kształtują się następująco: 

-Wynagrodzenie opiekunów sal 

2023 r.- 108 447,98zł 

2024 r.- 116 994,63zł 

-Wynagrodzenie palaczy w salach 

2023 r.-14 252,22zł 

2024 rA4 698,67zł 

-Koszty opału 

2023r.-59 488,32zł 

2024 r.-42 455,06zł 

-Koszty wody 

-2023 r.-584,28zł 

2024 r.-l 180,09zł 

-Koszty energii 

2023r.-90 193,69zł 

2024r.-104 378,43zl 

-Ścieki oraz abonament od wody 

-2023 r.-l665,93 



2024r.-1592,13zł 

-Koszty wyposażenia sal 

2023r.-48 787,09zł 

2024r.-105 697,00zł 

Część kosztów utrzymania i bieżących modernizacji sal wiejskich jest pokrywana z funduszu 
sołeckiego poszczególnych miejscowości co stanowi duży wkład w ich utrzymanie i należyty 
stan techniczny. 

Kończąc procedowanie tego punktu pracy Komisji jej członkowie udali się z wizytą na teren 
budowy Sali wiejskiej w Szumiradzie. Na miejscu radni zapoznali się z postępem prac na 
budowie, jednoznacznie pozytywnie oceniając ich stopień zaawansowania oraz jakość. W 
opinii Komisji termin realizacji zadania jest niezagrożony i lokalna społeczność w krótkim 
czasie otrzyma do użytkowania funkcjonalny obiekt. 

Ad.2- Analiza uchwał: 

- Członkowie komisji zapoznali się z treścią przedłożonych uchwał: 

-Uchwała nr. XVIII/255/2025 Rady Powiatu w Prudniku z dnia 29 maja 20255 r. w 
sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr.137 (magistrala 
podsudecka), strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego i południowo-
zachodniej Polski. 
-Uchwała nr XV/95/25 Rady Miejskiej Brzegu z dnia 27 marca 2025 r. w sprawie 
przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowych strategicznych dla rozwoju 
województwa opolskiego i południowo-zachodniej Polski. 

Po analizie ich treści radni uczestniczący w obradach Komisji uznali zasadność podjęcia apelu 
w sprawie modernizacji linii kolejowych strategicznych dla rozwoju województwa opolskiego 
i południowo-zachodniej Polski jednogłośnie poparli ich treść. 

Głosowanie: 6-za 0-przeciw, 0-wstrzymujących się 

Ad.3 Analiza raportu o stanie Gminy Lasowice Wielkie za rok 2024. 

- Członkowie Komisji zapoznali się z raportem o stanie Gminy Lasowice Wielkie za rok 2024r. 
Oceniając zapisy w nim zawarte uznali, że obrazują one w szczegółowy sposób majątek gminy, 
jej finanse, inwestycje oraz praktycznie wszystkie działania , które są realizowane na terenie 
gminy przez Gminę oraz działające na jej terenie podmioty tj . Zespoły Szkolno-Przedszkolne, 
GOPS, jednostki OSP, Stowarzyszenia, kluby LZS. W ocenie Komisji przedstawione w 
raporcie dane rzetelnie przedstawiają aktualny stan Gminy Lasowice Wielkie i należy wzorem 
lat ubiegłych wydrukować w minimalnym nakładzie przedstawiony raport w wersji papierowej. 



Ad.4- Sprawy bieżące. 

- W odpowiedzi na pytanie radnego P.Kisiel obecny na posiedzeniu Komisji Pan Wójt Daniel 6a 
przekazał informację , że proces przekazania drogi przy torach PKP w Chudobie na majątek 
Gminy jest w trakcie i obecnie oczekujemy na działanie Dyrekcji PKP. 

-Pani radna R.Pilot poruszyła temat ustawienia kompostownika w Trzebiszynie 

-w odpowiedzi na zapytanie Pani radnej G.Prochota ,Pan Wójt poinformował, że naprawa drogi 
gminnej w Przysiółku Wawrzyńcowskim zostanie wykonana w ramach bieżących napraw dróg 
gminnych 

-Na wniosek radnego P.Kisiel dopisać do istniejącej kolejki nakładek asfaltowych dróg 
gminnych odcinek drogi gminnej przy parkingu w Chudobie o dł.40m 

-Pan Wójt poinformował radnych o trwającym sukcesywnie tzw. łataniu dziur na drogach 
gminnych. Na chwilę obecną w 4 miejscowościach w/w prace zakończono. Ponadto przekazał 
informację o zakończeniu procedury przetargowej dotyczącej budowy żłobka. W środę 25 
czerwca 2025r. zostanie podpisana umowa z wyłonionym wykonawcą. 

Po wyczerpaniu tematyki posiedzenia przewodniczący zakończył obrady. 

Komisja obradowała w godzinach 14.00-15.40 

Piotr Kisiel- Przewodniczący Komisji 

Podpisy członków Komisji: 
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1. Piotr Kisiel 

Dariusz Pikor 

6. 

4. 
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Adam Młynarczyk 

Gabriela Prochota 

Renata Pilot 

Marcin Bomba 


